

## **Marcel Heberle b 1934 d22052011**

Marcel Heberlé de Breitenau vient de décéder. Sa compagne, Madeleine et les trois enfants, Marc, Christiane et Geneviève, issus du mariage avec Annie Würth de Breitenau, décédée il y a près de 20 ans, furent bouleversés. Connu pour son calme, sa sérénité, sa passion pour la forêt, Marcel Heberlé était débardeur à Breitenau. Né en 1934 à Albé, Marcel Heberlé avait un frère François, décédé, et une soeur Lucie, épouse d'Henri Thomas habitant Breitenau. Marcel se maria avec Annie Würth.

Marcel Heberlé of Breitenau has just deceased. His companion, Madeleine and the three children, Marc, Christiane and Geneviève, coming from the marriage with Annie Würth of Breitenau, deceased there is close to 20 years, were overturned. Known for his calm, his serenity, his passion for the forest, Marcel Heberlé was tank top to Breitenau. Been born in 1934 to Albé, Marcel Heberlé had a brother François, deceased, and a sister Lucie, marries Henri Thomas inhabitant Breitenau. Marcel itself married Annie Würth.